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Z A P I S N I K 
 

28. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne          
24. 8. 2006, s pričetkom ob 14. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite 
v Gornji Radgoni. 
 
 
K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Sejo je vodil Anton KAMPUŠ, župan Občine Gornja Radgona. Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. 
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 17 članic in članov občinskega sveta. Seje 
se je v nadaljevanju skupaj udeležilo 20 članic in članov občinskega sveta. 
 
Od članic in članov občinskega sveta sta bila odsotna Norma BALE in Vilijem ŽUNKOVIČ, ki 
sta svojo odsotnost opravičila. Od ostalih vabljenih sta svojo odsotnost opravičila Feri 
HORVAT – poslanec Državnega zbora RS in Rado VINDIŠ – predsednik Nadzornega odbora 
Občine Gornja Radgona. 
 
Ostali prisotni: 
Ø občinska uprava: Darinka BODANEC, Igor PIVEC, Dragan KUJUNDŽIČ, Danilo VLAJ, 

Vladimir MAUKO 
Ø Tomaž LAZAR – predstavnik podjetja ZEU d.o.o. Murska Sobota 
Ø novinarji 
 
Seja je bila posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
Vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred sejo razdeljeno 
naslednje gradivo: 
 
Ø K tč. 5 – Dopolnitev programa prodaje občinskega stvarnega premoženja za leto 2006 – 

ortofoto parc. št. 816/1, k.o. Gornja Radgona 
Ø K tč. 6 – Izvensodna poravnava med AMD Gornja Radgona in Občino Gornja Radgona – 

korigiran in usklajen drugi odstavek II. točke 
Ø K tč. 8 – Odlok o kategorizaciji občinskih cest v občini Gornja Radgona (skrajšani postopek) 

– na predlog Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe 
Ø K tč. 13 – Sklep o spremembi sklepa o imenovanju Občinske volilne komisije Gornja 

Radgona – predlog sklepa z obrazložitvijo 
Ø mnenja in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe 
Ø mnenja in predlogi Odbora za družbene dejavnosti 
Ø mnenja in predlogi Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo 
Ø mnenja in predlogi Odbora za kmetijstvo in turizem 
Ø mnenja in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve 
 
 
K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnika 27. seje občinskega sveta 
 
Župan je dal v razpravo zapisnik 27. seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila 
dne  13. 7. 2006.  
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Ker ni bilo nobenih pripomb, je dal župan zapisnik na glasovanje. Članice in člani občinskega 
sveta so soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 313: 
 
Občinski svet Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema zapisnik 27. seje 
Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, z dne 13. 7. 2006. 
 
 
Župan je ugotovil, da se je udeležba na seji povečala na 19 članic in članov občinskega sveta, saj 
sta se seji pridružila še Milan KURBUS in Brigita ČUFAR, oba člana občinskega sveta. 
 
 
K tč. 3: Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Župan je dal v obravnavo predlagani dnevni red, posredovan z vabilom za 28. sejo in naštel 
katero dodatno gradivo je bilo pred sejo posredovano vsem prisotnim. Nato je povedal, da se 
preoblikuje naziv 8. točke, iz »Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji 
občinskih cest (skrajšani postopek)« v naziv: »Odlok o kategorizaciji občinskih cest v občini 
Gornja Radgona (skrajšani postopek)«. 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta soglasno (19 prisotnih) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 27. seje občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 

2006 (skrajšani postopek) 
6. Sklep o izvensodni poravnavi med AMD Gornja Radgona in Občino Gornja Radgona 
7. Odlok o lokacijskem načrtu za območje zdravstvene dejavnosti v Gornji Radgoni (skrajšani 

postopek) 
8. Odlok o kategorizaciji občinskih cest v občini Gornja Radgona (skrajšani postopek) 
9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu »Gornja Radgona – Trate« 

(skrajšani postopek) 
10. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona v obdobju januar – junij 2006 
11. Sklep o podelitvi občinskih priznanj za leto 2006 
12. Sklep o spremembi sklepa o določitvi ekonomske cene za Vrtec Manka Golarja Gornja 

Radgona 
13. Sklep o spremembi sklepa o imenovanju Občinske volilne komisije Gornja Radgona 
14. Poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja posrednega proračunskega uporabnika OŠ 

Apače za leto 2005 
15. Poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja posrednega proračunskega uporabnika OŠ 

dr. Antona Trstenjaka Negova za leto 2005 
16. Informacija o izvedbi programov športa v občini Gornja Radgona za leto 2005 
17. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
18. Informacija o opravljenih aktivnostih župana med sejama 
 
 
 
 



 3

K tč. 4: Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, član občinskega sveta, je najprej podal eno POBUDO: 
»Dajem naslednji pobudi na "Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o kategorizaciji 
občinskih cest v občini Gornja Radgona": 
- Pod zaporedno številko 160 je potrebno popraviti dolžino »JP«, ki mora potekati do hišne 

številke Police 7 (Rožmarič), saj je to novogradnja z vsemi zakonskimi podlagami.  
- Dodatno je potrebno kategorizirati »krajevno pot« po parcelah 399/2 in 363/3, saj je 

koriščenje te poti navedeno v gradbenih dovoljenjih, v zimskem času pa se ta pot 
maksimalno koristi. Domačija »Puhar« je pred kratkim z lastnimi sredstvi speljala pot mimo 
hleva, tako da lahko odpade dovod preko njihovega dvorišča. To krajevno pot trenutno 
koristijo 4 domačije in jo v bistvu sami vzdržujejo in plužijo.« 

 

Nato je postavil štiri VPRAŠANJA: 
1. »Modernizacija ceste JP 605200, 605240 (Gornja Radgona-Police-Tišič) 

V "Poročilu o izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona v obdobju januar – junij 2006" 
smo bili svetniki informirani, da so pridobljene izjave o odstopu zemljišč, podpisane 
sofinancerske pogodbe ter objavljen razpis za najugodnejšega ponudnika, kar naj bi bilo 
izvedeno v mesecu juniju. Odpiranje ponudb bi naj bilo 12. julija 2006 z izborom 
najugodnejšega ponudnika, z deli pa bi se naj pričelo meseca avgusta 2006. Ker je avgust 
dejansko skoraj mimo, sprašujem naslednje:  
- Kaj od prej navedenega drži oziroma ne drži? 
- Ali so pridobljena kakšna sredstva od posameznih ministrstev, saj vemo da je v 

proračunu za leto 2006 predvidenih v te namene 20,0 mio SIT? 
- Kaj se bo letos naredilo? 
- Ali drži, da krajevne skupnosti več ne skrbijo za vzdrževanje cest in javnih poti ter, da je 

to prevzela »Komunala«? 
- Kdaj bodo sanirane luknje na JP 605240, ker je stanje na tako imenovani »vinski cesti« 

katastrofalno?  
Na 22. redni seji občinskega sveta smo vam gospod župan izglasovali, da se na določene 
aktualne zadeve odgovori tudi ustno, da lahko tudi občani slišijo, kakšni so pisni odgovori 
na vprašanja. Pozivam vas, da na navedeno odgovorite tudi ustno, po možnosti še danes, 
tako da bodo prebivalci Polic iz prve roke slišali obljube oziroma neobljube.« 

2. »Voda, stražnica in stari mejni prehod  
V štiriletnem mandatu nam ni uspelo rešiti problematike oporečne vode, čeprav smo svetniki 
na te zadeve konstantno opozarjali in terjali rešitve. Predlogi so bili tudi v smeri vrtanja 
globoke vrtine, pa se ni nič zgodilo. Bile so tudi obljube, da se bomo eventuelno priključili 
na mariborski vodovod – pa tudi nič. Sedaj obstaja regionalni projekt levega in desnega 
brega Mure. Prosim, da javno odgovorite, kdaj bomo občani Gornje Radgone pili 
neoporečno vodo. 
Prav tako ni bil v štiriletnem mandatu izveden odkup tako imenovane stražnice. Prosim, da 
se javno pove zakaj ta zadeva ni bila izvedena. 
Enako velja za stari mejni prehod s tem, da sem na to zadevo začel opozarjati pred približno 
enim letom. Kot odgovor sta bila podana dva dopisa dveh različnih ministrstev, ki sta si 
zadevo »potakali« drugo drugemu. Prosim, da se poda odgovor, kako daleč je zadeva.« 

3. »Vprašanje glede novih zaposlitev v občini Gornja Radgona v štirih letih v gospodarstvu in 
negospodarstvu naslavljam na podžupana g. Danijela Vrzela, ki je zadolžen za gospodarstvo, 
če pa on ne bo v stanju odgovoriti, prosim da odgovor poda gospod župan.« 

4. »Glede prodajnih cen občinskih zemljišč za trgovinske centre ter za posamezne firme in 
obrtnike v obrtni coni prosim, da se navede cena prodanega kvadratnega metra za obstoječe 
in bodoče koristnike.« 
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Branko KOCBEK, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 
»Dajem pobudo, da bi se v Lomanošah postavila vsaj tri ogledala in bi se občani tako lahko 
lažje in bolj varno vključevali na magistralno cesto G1-3. Navedeno zadevo smo že večkrat 
obravnavali in dorekli tudi na odborih zato želim, da se ta pobuda čimprej uresniči.« 
 
 
 
K tč. 5: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gornja 
 Radgona za leto 2006 (skrajšani postopek) 
 
Obrazložitev k tej točki je podala Darinka BODANEC, direktorica občinske uprave. Povedala 
je, da ponovna sprememba odloka o proračunu za leto 2006 izhaja iz nastanka novih obveznosti 
za proračun in popravke pri tistih namenih, kjer so bila sredstva načrtovana v premajhnem 
obsegu oziroma sploh niso bila načrtovana. V predlaganem rebalansu proračuna so prihodki 
načrtovani v višini 2.045.040 tisoč SIT, kar je 47.311 tisoč SIT več od prvotne ocene proračuna. 
Nedavčni prihodki se povečujejo za 10 mio SIT, ker so sredstva predvidena iz naslova 
najemnine po pogodbi med Občino Gornja Radgona in Pomurskim sejmom za oddajo ŠRC 
Trate v petletni najem za parkiranje v času Kmetijsko živilskega sejma v višini 2,0 mio SIT 
letno in plačilom za 5 let naprej. Kapitalski prihodki se povečujejo za 16 mio SIT glede na 
dodatno predvideno prodajo stvarnega premoženja v dopolnitvi programa prodaje stvarnega 
premoženja. Transferni prihodki se povečujejo za 21,3 mio SIT, odobreni na podlagi sklepa s 
strani Ministrstva za šolstvo in šport za interventne posege na Osnovni šoli Gornja Radgona in 
Vrtcu Manka Golarja Gornja Radgona. Odhodki proračuna so v predlogu rebalansa načrtovani v 
višini 2.346.947 tisoč SIT in so za 47.311 tisoč SIT večji od sprejetega proračuna. Tekoči 
odhodki se povečujejo za 32,8 mio SIT, in sicer: 25 mio SIT za AMD Gornja Radgona za 
izplačilo odškodnine za dosedanje vlaganje v ŠRC Trate, za 2,2 mio SIT se povečuje postavko 
javne snage v Gornji Radgoni in za 5,6 mio SIT postavko za vzdrževanje lokalnih cest. Tekoči 
transferji se povečujejo za 18,4 mio SIT, celotna razlika sredstev pa je namenjena otroškemu 
varstvu, za pokrivanje programa in za plačilo razlike med ceno programa in plačili staršev za 
vrtce. Investicijski odhodki se povečujejo za 17,2 mio SIT, in sicer za namenske prihodke 
Ministrstva za šolstvo in šport za Osnovno šolo Gornja Radgona v višini 16 mio SIT in 1,2 mio 
SIT za Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona. 
Investicijski transferji se zmanjšujejo za 21,1 mio SIT, ker se črta postavka 160210 – 43110004 
vodovod Apaška dolina (Žepovci – Stogovci, Podgorje – Vratja vas). K predvideni investiciji se 
v letošnjem letu ne bo pristopilo, saj zato še ni pridobljeno gradbeno dovoljenje ter niso 
pridobljena razna soglasja. Projektna dokumentacija za izgradnjo predmetnega primarnega 
vodovodnega omrežja je bila izdelana že v letu 1999, zaradi kasnejše spremembe zakonodaje pa 
je bilo potrebno pristopiti k izdelavi novelacije projekta in dodatno vključiti še projektiranje 
sekundarnih vodov, posledično pa še izdelavo geodetskega posnetka. Tako novelirano in 
dopolnjeno projektno dokumentacijo je projektant občini dostavil komaj konec meseca julija 
2006. Za pridobitev gradbenega dovoljenja pa je potrebno poleg ostalega priložiti še listino o 
pravici gradnje na zemljiščih, kjer vodovod poteka (služnostne pogodbe). S temi akti občina še 
ne razpolaga, zato še ni bilo možno dati vloge za pridobitev gradbenega dovoljenja, šele po 
pridobitvi gradbenega dovoljenja pa je možno pričeti s postopki za oddajo javnega naročila. 
Nerealno je pričakovati, da se bo to izvedlo v letošnjem letu, zato je prav, da se ta investicija 
črta iz proračuna za letošnje leto. Predmetni vodovod pa je zajet tudi v predlogu državnega 
lokacijskega načrta za celovito vodooskrbo Pomurja, celovit sistem vodooskrbe Pomurja pa bi 
se naj pričel izvajati v drugi polovici leta 2008.  
Prihodkov in odhodkov krajevnih skupnosti se s predlaganim rebalansom ne spreminja, prav 
tako pa se ne spreminjata račun finančnih terjatev in naložb ter račun financiranja. Po 
obrazložitvi je občinskemu svetu predlagala, da predlog obravnava in sprejme v predloženi 
vsebini. 
 



 5

Župan je predlagal, da se bi najprej naredila razprava k tej točki, nato pa bi se takoj nadaljevalo 
z obravnavo naslednje točke. Če bo sklep pri naslednji točki pozitivno sprejet, se bo sklepalo še 
o sprejemu rebalansa proračuna za leto 2006. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, 
je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
1. »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2006 
(skrajšani postopek) ter predlaga občinskemu svetu, da sprejme odlok v predloženi vsebini. 

2. Odbor predlaga, da strokovne službe občinske uprave do seje občinskega sveta ponovno 
proučijo možnost, da bi se sredstva v višini 21,1 mio SIT, ki so bila predvidena na postavki št. 
160210, konto 43110004, zadržijo oz. rezervirajo za namen izgradnje vodovoda Apaška dolina 
(Žepovci-Stogovci-Podgorje-Vratja vas).« 

 
Marta NJIVAR, podpredsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2006 (skrajšani postopek) in predlaga občinskemu 
svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Milan KURBUS, predsednik Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podal mnenje odbora, 
ki se glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2006 (skrajšani postopek) ter 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme odlok v predloženi vsebini.« 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2006 (skrajšani postopek) ter predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme odlok v predloženi vsebini.« 
 
Dušan ZAGORC, podpredsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Odloka o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2006 (skrajšani postopek) ter 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme odlok v predloženi vsebini.« 
 
Župan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
Marta NJIVAR, članica občinskega sveta, je povedala, da ima glede predloga rebalansa 
proračuna naslednje stališče. Iz obrazložitve k predlogu je namreč razvidno, da se povečujejo 
nedavčni prihodki za 10,0 mio SIT, kar naj bi bil znesek najemnine, ki bi jo Pomurski sejem 
plačal občini po najemni pogodbi za 5 let za parkiranje na ŠRC Trate v času kmetijsko-
živilskega sejma. Najemnina za posamezno leto naj bi znašala 2,0 mio SIT, znesek pa bi naj 
sejem plačal občini vnaprej, torej v celoti za vseh pet let. Predlog pogodbe o najemu ni 
predložen v obravnavo, zato ji ni popolnoma jasno ali gre le za najem v času kmetijsko-
živilskega sejma ali pa se najem nanaša tudi na ostale sejme. Meni, da proračunu občine za leto 
2006 pripada le tisti del prihodka iz te pogodbe, ki se nanaša na leto 2006, ne glede na to, kako 
bo to najemnik plačal in ne glede na potrebe proračuna za pokrivanje kakšnih stroškov. Zato bo 
glasovala proti predloženemu predlogu rebalansu proračuna, ker proračuna občine ne želi 
prikrajšati za prihodke iz te pogodbe za naslednja štiri leta. 
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Župan je zaključil razpravo. Nato je začasno to točko prekinil in dal v obravnavo naslednjo 
točko. Če bo sklep pri naslednji točki pozitivno sprejet, se bo sklepalo še o sprejemu rebalansa 
proračuna za leto 2006. 
 
 
K tč. 6: Sklep o izvensodni poravnavi med AMD Gornja Radgona in Občino Gornja 
 Radgona 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Anton KAMPUŠ, župan Občine Gornja Radgona. Povedal je, 
da je Državni zbor Republike Slovenije leta 1998 sprejel Zakon o športu, ki v 64. členu ureja 
lastninjenje športnih objektov, ki so družbena lastnina ali rast razvojnih skladov in v upravljanju 
društev, ki so na dan uveljavitve zakona opravljali dejavnost v športu. Leta 1998 so vsa 
zemljišča (igrišča in drugi objekti) na ŠRC Trate bila v zemljiški knjigi Okrajnega sodišča v 
Gornji Radgoni vknjižena kot družbena lastnina s pravico uporabe Občine Gornja Radgona. Na 
podlagi prej navedenega zakona je Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejel Sklep o 
določitvi športnih objektov občinskega pomena za nepremičnine ŠRC Trate, parc. št. 173/2, 802, 
803/1, 803/2, 804, 805, 806, 811, 812 in 1216/2, vse k.o. Gornja Radgona. Posledično temu 
sklepu je Avto moto društvo Gornja Radgona vložilo leta 1999 tožbo na Okrožno sodišče v 
Murski Soboti za izstavitev zemljiškoknjižne listine zaradi izključne lastnine na parcelah, ki so 
prej navedene. Istočasno je bila v zemljiški knjigi Okrajnega sodišča v Gornji Radgoni 
vknjižena zaznamba spora ter prepoved odtujitve in obremenitve parcel. Tožba in zaznamba sta 
ves čas imela posledice za navedene nepremičnine saj se na samem ŠRC Trate niso smele 
praktično izvajati nobene aktivnosti, celo takšne kot so geodetske odmere športnih igrišč in 
drugih parcel. To se je izrazito zaostrilo z izdajo sklepa in začasne odredbe Okrožnega sodišča v 
Murski Soboti, dne 06.06.2002 s katero je prepovedalo Občini Gornja Radgona vsakršno 
razpolaganje, odtujitev in obremenitev prej navedenih nepremičnin. Zaradi tega se tudi ni mogel 
izvesti sklep Občinskega sveta Občine Gornja Radgona o zamenjavi nekaterih zemljišč s 
Pomurskim sejmom, s katerim bi slednjemu omogočili bolj zaokroženo celoto sejemskih 
zemljišč, Občini Gornja Radgona pa pridobitev zemljišč za ureditev splošnega parkirišča in 
gradnjo drugih objektov na Tratah. 
S sodbo Okrožnega sodišča v Murski Soboti Opr. št. 350/99-66 z dne 03.02.2006 je bilo 
razsojeno, da je tožeča stranka AMD Gornja Radgona lastnica nepremičnin parc. št. 805 v 
izmeri 4672 m2 in stavbe v izmeri 15 m2, parc. št. 811 v izmeri 14.144 m2 in parc. št. 812 v 
izmeri 64140 m2, vse k.o. Gornja Radgona oziroma 85% vseh površin ŠRC Trate, ni pa lastnica 
parc. št. 173/2, 802, 803/1, 803/2, 804, 806 in 1216, vse k.o. Gornja Radgona oziroma 15% vseh 
površin ŠRC Trate. Zoper sodbo sta se pritožili obe stranki na Višje sodišče v Mariboru, ki o 
pritožbi še ni odločalo.  
Ni znano, kdaj in kako bo Višje sodišče odločilo, zato se predlaga, da se zadeva reši na 
drugačen, miren in sporazumni način, kar pa je možno s predlagano izvensodno poravnavo, po 
kateri bi Občina Gornja Radgona izplačala AMD Gornja Radgona za njegova dosedanja 
vlaganja v zemljišča in objekte ŠRC Trate 25,0 mio SIT odškodnine. S tem bi bile v celoti 
poravnane vse medsebojne obveznosti strank (občine in AMD) iz naslova sodnega spora pred 
Okrožnim sodiščem v Murski Soboti. S sklenitvijo izvensodne poravnave in umikom tožbe bi 
Občini Gornja Radgona bilo omogočeno, da začne z vsemi postopki za uresničevanje predloga 
ureditvenega načrta za športno rekreacijski center Trate. Dosedanje propadanje centra se mora 
ustaviti, ŠRC Trate pa mora postati center številnih športnikov in rekreativcev na različnih 
urejenih športnih in rekreacijskih površinah in urejenih objektih. Sredstva odškodnine v višini 
25,0 mio SIT bo Občina Gornja Radgona zagotovila z odprodajo dela parc. št. 816/1 k.o. Gornja 
Radgona v vrednosti cca 16,0 mio SIT in oddajo dela ŠRC Trate Pomurskemu sejmu Gornja 
Radgona v petletni najem za parkiranje v času Kmetijsko živilskega sejma v Gornji Radgoni. Po 
obrazložitvi je občinskemu svetu predlagal, da predlog sklepa in izvensodno poravnavo potrdi v 
predloženi vsebini.  
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Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, 
je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval in podpira 
predlog o izvensodni poravnavi med AMD Gornja Radgona in Občino Gornja Radgona ter predlaga 
občinskemu svetu, da k predlogu poda soglasje in sprejme sklep v predloženi vsebini.« 
 
Marta NJIVAR, podpredsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki se 
glasi: 
1. »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval in podpira predlog o izvensodni poravnavi med 

AMD Gornja Radgona in Občino Gornja Radgona ter predlaga občinskemu svetu, da predlog 
sprejme v predloženi vsebini. 

2. Odbor predlaga, da se do seje občinskega sveta uskladi drugi odstavek II. točke izvensodne 
poravnave s 3. točko predloga sklepa občinskega sveta.« 

 
Milan KURBUS, predsednik Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podal mnenje odbora, 
ki se glasi: 
1. »Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval in podpira predlog o izvensodni 

poravnavi med AMD Gornja Radgona in Občino Gornja Radgona ter predlaga občinskemu 
svetu, da k predlogu poda soglasje in sprejme sklep v predloženi vsebini. 

2. Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo obenem prosi Občinsko upravo Občine Gornja 
Radgona, da ga seznani s planom razvoja območja Športno rekreacijskega centra Gornja 
Radgona.« 

 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval in podpira predlog o izvensodni poravnavi med 
AMD Gornja Radgona in Občino Gornja Radgona ter predlaga občinskemu svetu, da sprejme 
predlog v predloženi vsebini.« 
 
Dušan ZAGORC, podpredsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki se glasi: 
1. »Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval in podpira predlog o 

izvensodni poravnavi med AMD Gornja Radgona in Občino Gornja Radgona ter predlaga 
občinskemu svetu, da predlog sprejme v predloženi vsebini. 

2. Odbor predlaga, da se do seje občinskega sveta uskladi drugi odstavek II. točke izvensodne 
poravnave s 3. točko predloga sklepa občinskega sveta.« 

 
Župan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, član občinskega sveta, je povedal, da je bil on glavni akter, ki je želel 
da se ŠRC Trate da namen, ki si ga dejansko zasluži. Prav tako je takrat prosil in apeliral na 
gospoda Petka v funkciji predsednika upravnega odbora AMD Gornja Radgona, da v dobrobit 
vseh otrok, športnikov, rekreativcev in mladine umakne tožbo. Kot drugo je omenil, da verjetno 
ni naključje, da je ravno pred pričetkom sejma ta predlog šel v obravnavo. Glede tega je prav 
tako bilo ustvarjeno veliko medijskega pompa. Okrožno sodišče v Murski Soboti je s sodbo 
razsodilo, da je tožeča stranka AMD Gornja Radgona med drugim lastnica nepremičnine parc. 
št. 805 k.o. Gornja Radgona, kjer je press center, delavnice, skladišče, lopa in boksi, na osnovi 
zapisnika o ogledu objektov zaradi reklamacije. Za nepremičnino parc. št. 811 in 812 k.o. 
Gornja Radgona, kjer je peščena steza, sodniška tribuna in sedežna tribuna, pa je sodišče 
ugotovilo njihovo lastništvo na osnovi dodeljenega kredita od AMZ Jugoslavije, za katerega je 
bila porok Občina Gornja Radgona. Sodišče je tudi ugotovilo, da je AMD Gornja Radgona bilo 
graditelj navedenih objektov na družbeni lastnini, ki je bilo od 1972 leta naprej tudi uporabnik 
navedenih parcel, zato je sodišče odločilo tudi vprid AMD Gornja Radgona. Če je graditelj 
vedel ali ne, da gradi na tujem zemljišču, lastnik pa se temu ni takoj uprl, je prešla lastninska 
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pravica na graditelja AMD Gornja Radgona s 01.09.1083. V času socializma je bilo vse 
družbeno, tako da je denar za gradnjo navedenih objektov dajala družba, AMD pa takrat ne. 
Vloženega pa je bilo tudi ogromno volunterskega dela v dobrobit Gornje Radgone. V času 
Festivala bratstva in enotnosti so bili izgrajeni vsi športni objekti, s katerimi upravljajo 
posamezni klubi, financirani pa so bili z družbenimi sredstvi – tudi zaščitna ograja, ki je 
navedena v drugi alinei izvensodne poravnave, čeprav piše, da jo je financiralo AMD Gornja 
Radgona. Sedanjost pa je takšna, da vsi ostanki objektov iz sodbe ne ustrezajo več svojemu 
namenu. 18. člen Zakona o športu pravi, da je javni športni objekt športni objekt, ki je državna 
lastnina ali lastnina lokalnih skupnosti, kar pomeni, da je pod enakimi pogoji odprt za vse – 
takšen pa je tudi Športno rekreacijski center Trate. 64. člen Zakona o športu pa ureja lastninjenje 
in lastnika, ki ga je ŠRC Trate imelo – pogodba o prenosu nepremičnin v začasno upravljanje št. 
2/98 z dne 09.01.1998 Športni zvezi Gornja Radgona. Postavlja se tudi vprašanje, kako 
sposobne pravnike ima občina in kako sposobne odvetnike si je v tožbi izbirala, ker bi tudi ta 
sodba morala biti drugačna. V predlogu izvensodne poravnave je kar nekaj lapsusov, in sicer 
parc. št. 816/1 k.o. Gornja Radgona, ki bi se naj prodala Pomurskemu sejmu sploh ni predmet 
tožbe in bi jo občina lahko prodala komurkoli še morda po višji ceni. Nadalje piše, da se lahko 
na tem zemljišču uredijo samo vzorčni nasadi in služi kot demonstracijski prostor, v Večeru pa 
piše, da želi Pomurski sejem tam graditi hleve. V II. točki izvensodne poravnave piše, da vsaka 
stranka nosi svoje pravdne stroške, se pravi še dodatna 2,0 mio SIT Občina Gornja Radgona. Za 
petletno parkiranje v času kmetijsko-živilskega sejma bi naj občina od Pomurskega sejma 
sredstva dobila vnaprej, kar on osebno težko verjame. Meni pa, da je 25,0 mio SIT previsok 
znesek, zato je ponovno pozval predsednika upravnega odbora AMD Gornja Radgona, da 
zahtevek za izvensodno poravnavo zmanjša in naredi nekaj za dobrobit Gornje Radgone. Ne 
sme se pozabiti, da lahko gre tožba tudi naprej, kar pa sigurno ne bi bilo dobro za obe stranki. 
Nenazadnje je AMD Gornja Radgona veliko denarja dobilo že od pobiranja parkirnine. Po 
njegovi oceni bi realna zahteva morala biti nekje med 18 in 20 mio SIT. Sam bo v nasprotnem 
primeru osebno glasoval proti. Upa tudi, da vse to njegovo izvajanje ne bo izzvenelo kot 
»prepevati gluhemu«. Na koncu je še javnost seznanil, da ne bo več kandidiral za člana 
občinskega sveta, čeprav je njegova stranka to želela. Razlogov ne bo navajal, je pa vedno 
deloval z dobrim namenom in za splošno dobro. 
 
Karl MIR, član občinskega sveta, je povedal, da ga ta točka deloma veseli deloma pa ne, ker se 
vse ustavi pri denarju. Res gre za sramoto daljšega obdobja, ker se ni našlo pravega 
kompromisa. Zanima ga koliko članov ima AMD Gornja Radgona, kakšna je njihova dejavnost 
in vizija ter za kakšne namene se bodo ta sredstva v višini kar 25,0 mio SIT porabila. Sredstva v 
višini 25,0 mio SIT je res na nek način potrebno v proračunu zagotoviti in se jih je tudi našlo. V 
Spodnjih Ivanjcih se namreč ni moglo najti 0,5 mio SIT za avtobusno postajo. Zanima ga po 
kakšni ceni/m2 se bo to zemljo prodalo Pomurskemu sejmu. Vprašal je, če je Pomurski sejem že 
poplačal tiste stare dolgove iz naslova nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča. Ti objekti 
na ŠRC Trate so se dejansko gradili s pomočjo podjetij in obrtnikov, ko je bilo gospodarstvo v 
občini na vrhu. Govoril je z nekaterimi posamezniki, ki so deset let tekmovali v speedwayu in 
pravijo, da so si morali sami nakupiti motorje in opremo, AMD pa jim je stroške potem po letih 
povrnilo. Naenkrat pa se je potem zgodilo, da so ti športniki ostali brez motorjev, ker so se 
motorji prodali, za sredstva od prodaje pa se ne ve kam so šla. Ta sporazum sta reševali le dve 
strani brez športnikov, ki so v tem času ta prostor urejali. Znesek 25,0 mio SIT je ogromen, zato 
je predlagal, da bi se obe strani še enkrat srečali in se skušali dogovoriti, da bi se s temi sredstvi 
pokrilo pravdne stroške obeh strani, preostanek denarja pa bi se naj vložil v obnovo samih 
objektov, ker je 25 milijonov preveč. 
 
Župan je ugotovil, da se je udeležba na seji povečala na 20 članic in članov občinskega sveta, saj 
se je seji pridružil še Jože KOVAČ, član občinskega sveta. 
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Ludvik ROŠKAR, član občinskega sveta, je obrazložil kako se je ta športno rekreacijski center v 
preteklosti gradil. Ko se je ta športno rekreacijski center gradil, je bil on zaposlen kot 
računovodja Stanovanjsko komunalnega podjetja. Ves denar za gradnjo je takrat prišel iz 
Ljubljane, ker se je center gradilo za Festival bratstva in enotnosti Jugoslavije, kar je za tisti čas 
približno 100 mio SIT ali več. Še prej je na tem mestu rasla koruza v lasti Vinogradniškega 
gospodarstva Gornja Radgona, okrog tega pa je bil hipodrom za konjske dirke, iz katerega se je 
kasneje naredila proga za speedway. Po nadaljnji obrazložitvi je predlagal, da se ta dolgoletni 
spor reši in se poravnava sprejme, s tem pa se omogoči oživitev tega športno rekreacijskega 
centra. 
 
Marta NJIVAR, članica občinskega sveta, je povedala, da je to večletno agonijo okrog ŠRC 
Trate nujno potrebno rešiti. Meni, da je 25 mio SIT veliko denarja, ki ga mora občina pokriti in 
izplačati AMD Gornja Radgona, ne glede na kakšen način se prikazuje iz katerih virov se bo ta 
strošek pokrilo. Zavedati se je namreč potrebno, da bo to bremenilo občinski proračun in da je 
občina pri tej zadevi poraženec. Meni, da pristojne službe niso dovolj in pravočasno ukrepale, da 
je do takšnega stanja prišlo. Na te probleme in stanje glede ŠRC Trate je bilo v tem mandatu s 
strani posameznih svetnikov večkrat opozorjeno, vendar je bil odnos s strani odgovornih do te 
zadeve ignorantski, kot da je to problem sodišča in ne občine. 
 
Vinko ROUS, član občinskega sveta, je povedal, da je po desetih letih to agonijo glede ŠRC 
Trate potrebno razrešiti. On je prišel v Gornjo Radgono kot 23-letnik in se je takoj vključil v 
avto moto društvo. Leta 1970 so člani AMD sami gradili stadion in pisto ob sobotah in nedeljah, 
zato je nepošteno in nekorektno od zakonodajalca, da je nekatera premoženja odvzel tistim 
organizacijam, ki so si z lastnim delom in trudom te objekte za javnost postavila. Podobno je z 
gasilskimi društvi, katerim vsako leto daje denar občina in pa lastni člani, ki zraven prispevajo 
še prostovoljno delo. V času socializma je bil to prispevek društvom, prav tako pa zdaj ta denar 
gre društvu in ne posameznikom, kot se po terenu govori, ker bo društvo po svojem programu ta 
denar obrnilo naprej. Na koncu je pozval, da se ta sporazum podpre, ker so trda pogajanja glede 
tega trajala leto dni. 
 
Dušan ZAGORC, član občinskega sveta, je za javnost povedal, da letos mineva točno 20 let 
odkar je preko prispevne stopnje kulture in športa združeno delo občine zbiralo sredstva za 
Festival bratstva in enotnosti, za katerega se je uredil celotni ŠRC Trate z ograjo. Strinja se z 
izvensodno poravnavo, sam pa je ugotovil, da niso usklajene nekatere dikcije izvensodne 
poravnave s predlogom sklepa občinskega sveta. Ta dikcija se je v izvensodni poravnavi 
popravila in predložila na sejo občinskega sveta. Ta dikcija je bila zelo različna in bi lahko 
nastala celo škoda za občino. Prosil je, da župan pred glasovanjem obrazloži kaj v drugem 
odstavku II. točke izvensodne poravnave pomeni, da Občina Gornja Radgona ostane izključni 
lastnik nepremičnin, ker je namreč razlika med besedo ostati in postati. Nato je pa župana in 
direktorico občinske uprave še hipotetično vprašal, kaj se zgodi, če v 90 dneh ne pride do 
odprodaje stvarnega premoženja po izklicni ceni 16 mio SIT in kaj se zgodi, če v proračun po 
končanem sejmu v proračun za najemnino stadiona ne bo prišlo 10 mio SIT ampak samo 2 mio 
SIT za letošnje leto. A se bo v tem primeru to krilo iz katerih drugih postavk, ker 25 mio SIT ni 
majhen znesek. 
 
Milan KURBUS, član občinskega sveta, je pozval vse prisotne članice in člane občinskega 
sveta, da so naj v tej zadevi pametnejši in gospodarnejši od sodnikov in odvetnikov, ki lahko na 
ta račun še pet let dobro služijo, po drugi strani pa bo se še naprej pet let gledalo veliko sramoto 
sredi mesta Gornja Radgona. Glede na pretekle aktivnosti v tej zadevi je mnenja, da sta obe 
strani vložili mnogo energije in pameti, da sta dosegli takšen dogovor za odločanje na 
občinskem svetu. Po drugi strani pa je potrebno z moralo apelirati na odgovornost vodstva 
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AMD Gornja Radgona, da bodo ta denar znali na pravi način vrniti družbi, ki je ta denar tudi 
dala. 
 
Feliks PETEK, član občinskega sveta, je povedal, da ne bi bilo prav, če bi se preveč globoko 
razpravljalo o zgodovini in ravnanju sodišč. Dejstvo je, da je na temelju argumentov sodišče 
sprejelo odločitev, s katero je AMD Gornja Radgona prisodilo 85 % oz. preko 8 ha zemlje na 
ŠRC Trate, katerih vrednost znaša zagotovo preko 100 mio SIT. Seveda je veliko denarja tudi 
25 mio SIT vendar bi to moralo biti več kot sprejemljivo za občino. Trdno je tudi prepričan, da 
se bodo vsa ta sredstva s strani društva razumno, pametno in odgovorno porabila in naložila. 
Prav tako Zakon o društvih jasno določa, da je vsaka delitev med člani društva nična – torej si 
tega denarja posamezniki v društvu ne bodo razdelili. Na koncu je povedal še, da bo takoj po 
rešitvi te zadeve zapustil funkcijo predsednika društva AMD Gornja Radgona. Osebno meni, da 
je ta rešitev tega spora za občino in športnike dobra, osebno je pa prepričan, da je AMD Gornja 
Radgona ves čas te agonije tudi razumno ravnalo z vsemi prostori in se je lahko ves šport 
nemoteno odvijal brez vsake odškodnine. Če se govori o sramoti je potrebno vedeti tudi komu ta 
sramota pripada, ker zagotovo ne pripada AMD Gornja Radgona ampak drugim veliko več. En 
predlog za izvensodno poravnavo je bil občinskemu svetu predložen namreč že v letu 2000, ki 
pa je bil zavrnjen. AMD Gornja Radgona je v osnovi ves čas ravnalo v smislu rešitve 
lastninskega vprašanja, prav tako pa sedanji župan te zadeve ne bi mogel rešiti brez velikega 
prizadevanja na drugi strani. 
 
Župan je zaključil razpravo in podal odgovore na nekatera odprta vprašanja. Prebral kdo je bil 
na obravnavi na sodišču zaslišan in kdo iz obeh strani predlagan. Povedal je, da so dokumenti 
glede teh dveh transakcij s strani Pomurskega sejma d.d. že podpisani. Opisal je še tudi, kako je 
potekalo pogajanje med obema strankama. Na koncu pa imajo posamezniki še možnost 
včlanitve v AMD Gornja Radgona in tako možnost soodločanja o programu društva. 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, član občinskega sveta, je podal repliko županu, ker je bil on priča le na 
sodišču v Gornji Radgoni, ko je bila odločitev glede spora z AMD Gornja Radgona dobljena v 
prid občini. 
 
Župan je nato prebral predlog sklepa. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov 
(20 prisotnih, 18 ZA – 2 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 314: 
 
1. Občina Gornja Radgona sklene izvensodno poravnavo z Avto moto društvom Gornja 

Radgona, s katero se stranki dogovorita, da Občina Gornja Radgona izplača Avto 
moto društvu Gornja Radgona odškodnino za dosedanja vlaganja v zemljišča in 
objekte na Športno rekreacijskem centru Gornja Radgona v višini 25.000.000,00 SIT. 
Sredstva se zagotovijo v rebalansu proračuna za leto 2006, in sicer z odprodajo 
občinskega stvarnega premoženja in iz najemnine za ŠRC Trate po najemni pogodbi.  

2. Občina Gornja Radgona bo znesek iz 1. točke tega sklepa izplačala Avto moto društvu 
Gornja Radgona v roku 90 dni od sprejema tega sklepa. Izvensodna poravnava je 
priloga tega sklepa. 

3. Avto moto društvo Gornja Radgona se zavezuje, da po sprejemu sklepa o izvensodni 
poravnavi v roku 8 dni umakne tožbo in se odpove tožbenemu zahtevku v pravdni 
zadevi Opr. št. P 350/99 in predlaga izbris zaznambe spora v zemljiški knjigi 
Okrajnega sodišča v Gornji Radgoni.  

4. Vsaka stranka nosi svoje pravdne stroške.  
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Nadaljevanje tč. 5: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
 Gornja Radgona za leto 2006 (skrajšani postopek) 
 
Župan je prebral predlog sklepa. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (20 
prisotnih, 18 ZA – 1 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 315: 
 
1. Občinski svet sprejema predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2006 – skrajšani postopek z vsemi 
prilogami.  

2. Občinski svet sprejema dopolnitev programa prodaje stvarnega premoženja za leto 
2006. 

 
 
K tč. 7: Odlok o lokacijskem načrtu za območje zdravstvene dejavnosti v Gornji Radgoni 
 (skrajšani postopek) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Igor PIVEC, vodja Oddelka za urejanje in varstvo prostora, 
komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Povedal je, da je družba ZEU 
d.o.o., Murska Sobota dne 09.05.2006 v imenu investitorja podjetja Farmadent d.o.o. iz 
Maribora vložila pobudo za izdelavo občinskega lokacijskega načrta za del območja, ki se ureja 
na podlagi določil Odloka o ureditvenem načrtu Gornja Radgona – mestno središče. Območje 
lokacijskega načrta obsega parcele na katerih stoji objekt zdravstvenega doma in parcele 
severno in zahodno od zdravstvenega doma, na katerih se nahajajo opuščeni objekti. Na delu 
območja predvidenega lokacijskega načrta v skladu z obstoječim ureditvenim načrtom ni možna 
gradnja objektov namenjenih prvenstveno lekarniški dejavnosti v skladu z veljavnimi standardi, 
zato je bilo potrebno pristopiti k izdelavi lokacijskega načrta, ki bi kompleksno urejeval novo 
načrtovano gradnjo. Občina Gornja Radgona nima finančnih obveznosti, ki bi nastale zaradi 
sprejema odloka, saj celoten postopek sprejema LN vključno s projektno dokumentacijo v celoti 
plača pobudnik. Na podlagi vložene pobude je bil sprejet in dne 15.05.2006 objavljen program 
priprave, dne 15.06.2006 je bil objavljen Sklep o javni razgrnitvi predloga Odloka o lokacijskem 
načrtu za območje zdravstvene dejavnosti v Gornji Radgoni, dne 21.06.2006 pa je bila v sejni 
sobi občine javna obravnava. Na javni obravnavi so bile podane določene pripombe in predlogi, 
do katerih je pripravljalec pripravil konkretna stališča, ki so zapisana v obrazložitvi k predlogu 
odloka. Po obrazložitvi je predlagal občinskemu svetu, da sprejme odlok v predloženi vsebini po 
skrajšanem postopku. Nato je prosil, da kompletno zasnovo podrobneje predstavi še Tomaž 
Lazar, predstavnik podjetja ZEU d.o.o. iz Murske Sobote. 
 
Tomaž LAZAR, predstavnik podjetja ZEU d.o.o. Murska Sobota, je s pomočjo prezentacije s 
projektorjem podrobneje predstavil kompletno zasnovo obravnavanega območja. Obrazložil je 
meje obravnavanega območja in povedal, da s predmetnim lokacijskim načrtom ne gre za večje 
nove posege ampak le za prilagoditev predvidenih ureditev sodobnim trendom in zagotovitev 
novim standardom. Nato je obrazložil predvidene posege, in sicer porušitev starih dveh objektov 
namesto katerih sta predvidena dva nova objekta. Večji objekt je v pritličju namenjen lekarniški 
dejavnosti, v nadstropju pa je predvidena ureditev dodatnih zdravstvenih oz. drugih mirnih 
poslovnih dejavnosti. Drugi objekt pa je predviden stanovanjski dejavnosti. Predvideni so tudi 
vsi drugi potrebni infrastrukturni posegi predpisani s strani pristojnih služb. Predvidena je 
razširitev sedanje enosmerne dovozne ceste, ki bo po novem do uvoza na parcelo dvosmerna. 
Predvidena je tudi izvedba pločnika in zadostno število parkirnih mest na sami parceli. Na 
predlog zdravstvenega doma se je v lokacijski načrt vključilo in predvidelo tudi dodatna 
parkirišča za potrebe zdravstvenega doma. 
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Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
1. »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval 

predlog Odloka o lokacijskem načrtu za območje zdravstvene dejavnosti v Gornji Radgoni 
(skrajšani postopek) ter predlaga občinskemu svetu, da sprejme odlok v predloženi vsebini. 

2. Odbor predlaga, da strokovne službe občinske uprave v bodoče namesto predpisanega 
zbiranja fekalnih vod v vodotesnih triprekatnih greznicah skušajo najti prakso, ki bi 
zadostovala obstoječim razmeram in bi bila bolj ekonomična za investitorje ter občino. 
Odbor smatra, da s tem za investitorje nastaja nepotreben strošek za izgradnjo nepropustnih 
triprekatnih greznic, kar pa v bodoče nič ne prinaša, ker bo za priklop na kanalizacijsko 
omrežje spet potrebno vlaganje sredstev.« 

 
Župan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
Slavko LONČARIČ, član občinskega sveta, je povedal, da se s predlogom strinja. Občinski 
upravi pa je dal pobudo, da bi se naj skušalo pridobiti parcelo preko potoka, na kateri bi se 
potem lahko predvidela bodoča dodatna parkirna mesta preko navezave s sedanjim dostopom 
zdravstvenega doma. 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je kot prvo vprašal, če bo širitev ceste morda strošek 
občine. Nato je opozoril, da bo zaradi spremembe prometnega režima v dvosmerni promet, na 
križišču nastala nova kritična točka za morebitne nesreče. Zato je predlagal, da bi uvoz v to 
ulico ostal takšen kot do sedaj. Razširitev ceste pa mora iti na stroške investitorja.  
 
Župan je odgovoril na vprašanja gospoda Gredarja in nato zaključil razpravo. Članice in člani 
občinskega sveta so nato z večino glasov (15 prisotnih, 14 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 316: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o lokacijskem načrtu za 
območje zdravstvene dejavnosti v Gornji Radgoni – skrajšani postopek.  
 
 
ODMOR 
Sledil je 20-minutni odmor, ki ga je ob 16.05 uri odredil župan. Seja se je nadaljevala ob 16.25 
uri. Župan je preveril prisotnost članov in članic občinskega sveta in ugotovil, da je na seji 
trenutno prisotnih 18 članic in članov občinskega sveta. 
 
 
K tč. 8: Odlok o kategorizaciji občinskih cest v občini Gornja Radgona 
 (skrajšani postopek) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Danilo VLAJ, strokovni sodelavec na Oddelku za urejanje in 
varstvo prostora, komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Povedal je, da je 
občinska uprava med drugim pristopila k pripravi novega Odloka o kategorizaciji občinskih cest 
na podlagi zbranih vlog krajevnih skupnosti in krajanov, s katerimi je bila izražena potreba po 
prenosu nekaterih nekategoriziranih cest med občinske ceste, prekategorizacijo nekaterih cest ter 
opustitev nekaterih kategoriziranih cest zaradi neprevoznosti. Skupaj so KS in krajani sami 
podali vloge za kar 81 cest (nova kategorizacija, prekategorizacija, skrajšanje, podaljšanje trase, 
sprememba trase). Komisija, ki jo je imenoval župan s sklepom, je pregledala vse vloge in 
predlagala 28 novih cest, ki se na novo kategorizirajo v skupni dolžini 6964 m, ker izpolnjujejo 
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pogoje za kategorizacijo. Z digitalizacijo občinskih cest so se preverile vse obstoječe dolžine 
lokalnih cest in javnih poti z veljavnim odlokom in dejanskimi dolžinami v naravi. Dolžine cest 
so zdaj usklajene z novim predlaganim odlokom, Direkcijo RS za ceste, Geodetsko upravo RS 
in Zavodom za gozdove Slovenije. Po obstoječem odloku je 355.477 m vseh cest, s predlaganim 
novim odlokom pa je vseh cest (LC, LZ, LK in JP) 335.137 m – razlika znaša skupaj 20.340 m. 
S predlaganim odlokom je novih cest 6.964 m; cest za izbris iz odloka pa je 3.134 m. Javne poti 
in gozdne ceste so se v dolžini 20 km prekrivale, tako da so bile ceste kategorizirane dvakrat. Po 
uskladitvi z Zavodom za gozdove Slovenije se je 11 km javnih poti kategoriziralo kot gozdne 
ceste, 9 km pa so ohranjene kot JP. Odlok ne predvideva negativnih finančnih posledic za 
vzdrževanje cest in zimsko službo, saj je vseh cest manj za cca 6%. Od predlaganih novih cest je 
39% v občinski lasti (2707 m), 61% cest pa poteka po zemljišču v lasti fizičnih oseb (4257 m). 
Posledično pa bo potrebno v občinskem proračunu za ceste, ki so v privatni lastnini, zagotoviti 
cca 2,7 mio SIT za geodetske odmere in vknjižbe v zemljiško knjigo. 
Po predlaganem novem odloku je lokalnih cest 92.202 m, od tega je v občinski lasti 79%, 21% 
cest pa še poteka po privatni lastnini. Po predlaganem novem odloku je lokalnih zbirnih cest 
5.440 m, od tega je v občinski lasti 95%, 5% cest pa še poteka po privatni lastnini. Po 
predlaganem novem odloku je lokalnih krajevnih cest 5.688 m, od tega je v občinski lasti 88%, 
12% cest pa še poteka po privatni lastnini. Po predlaganem novem odloku je javnih poti 231.807 
m, od tega je v občinski lasti 48%, kar 52% cest pa še poteka po privatni lastnini. Tako je v 
Občini Gornja Radgona še skupno 42% cest, ki potekajo po privatni lastnini. Tu so upoštevane 
ceste, ki so v celoti v privatni lasti in tudi ceste, ki so bile odmerjene in so v občinski lasti, 
vendar potek ceste v naravi ni enak poteku ceste v katastru in je zato potrebna ponovna 
geodetska odmera. V naslednjih letih bo v občinskem proračunu zato potrebno zagotoviti 
finančna sredstva v višini cca 150 mio SIT za geodetske odmere in vknjižbe v zemljiško knjigo 
za 142.421 m cest. V gradivu za sejo je bilo predvideno, da se spremenijo in dopolnijo besedila 
4., 5. in 6 . člena osnovnega odloka, narejen pa je bil čistopis teh členov. Na podlagi predloga 
Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe pa je predlagatelj na 
novo pripravil celoten Odlok o kategorizaciji občinskih cest. Odlok se predlaga v sprejem po 
skrajšanem postopku saj je dosedanja javna razprava dalj časa potekala v vseh krajevnih 
skupnostih in ker gre le za dopolnitve in uskladitve že veljavnega odloka. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, 
je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
1. »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest (skrajšani 
postopek) in predlaga, da predlagatelj pripravi besedilo celotnega odloka o kategorizaciji 
občinskih cest in ga predlaga občinskemu svetu v sprejem po skrajšanem postopku. 

2. Odbor ugotavlja, da predlagani odlok o spremembah in dopolnitvah odloka v celoti spreminja in 
dopolnjuje besedila 4., 5. in 6. člena osnovnega odloka. Ti členi so po vsebini in pomembnosti 
nosilni členi celotnega odloka, saj obravnavajo kategorizacijo lokalnih cest, ulic in javnih cest. 

3. Odbor meni, da je smotrno, da se ob tako velikih spremembah nosilnih členov odloka, 
obravnavajo tudi preostali 1., 2. in 3. člen ter se odlok sprejme kot celota.« 

 
Župan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je povedal, da ga v tem odloku motijo določene 
stvari, ker sta se dve hiši na njegovem koncu odrezali od sveta. Eno je domačija Gomzi, od 
vinarja Flajsingerja navzdol po cesti, ki je zaraščena v gozdu. Druge ceste domačija nima, 
kategorizira pa se le do Flajsingerja, torej sta dve hiši odrezani in nimata uradne ceste. Kot 
drugo pa ga moti cesta Komarnica – Ivanjski Vrh 2, ker je Komarnica zaselek med Cogetinci in 
Osekom, vendar z Ivanjskim Vrhom 2 cesta ne pride skupaj, zato ga zanima za katero cesto v 
tem primeru gre. 
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Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta, je povedal, da se je že v preteklosti pri kategorizaciji cest 
ugotavljalo, da določene zadeve ne gredo skupaj. Za območje KS Črešnjevci-Zbigovci je bilo 
predlaganih za kategorizacijo 13 cest, v obrazložitvi pa je navedeno, da ceste ne izpolnjujejo 
pogojev in se na novo kategorizira samo ena cesta. Sam je na občinskem svetu že večkrat 
opozarjal na ceste, ki dejansko v naravi obstajajo in niso zajete v kategorizaciji, zato ga zanima, 
zaradi katerih kriterijev teh cest najpogosteje ni možno kategorizirati in ali je vse to odvisno od 
republiške direkcije ali pa predvsem od naše občine. 
 
Danilo VLAJ je najprej podal odgovor glede ceste Flajsinger, ki je bila prvotno kategorizirana 
do reke Ščavnice, zdaj pa je kategorizirana samo do Flajsingerja, naprej pa kot gozdna cesta in 
jo bodo vzdrževali gozdarji. Glede ceste Komarnica je povedal, da se je ime moralo prevzeti od 
Občine Sv. Ana, ker se od tam naprej nadaljuje, kar je direktiva Direkcije RS za ceste in na isti 
trasi ne moreta biti dve imeni. Nato je naštel še pet glavnih kriterijev za kategorizacijo ceste, in 
sicer: 1. da je predlagana cesta odmerjena oziroma so pridobljene izjave o brezplačnem  prenosu 
ceste v last občine; 2. da je cesta v uporabi minimalno 5 let; 3. da so ob cesti stalno naseljene 
minimalno 3 hiše; 4. da je dolžina ceste minimalno 100 m; 5. da cesta povezuje naselja. Od teh 
petih kriterijev so morali biti izpolnjeni najmanj trije kriteriji, da se je posamezna predlagana 
cesta lahko na novo kategorizirala. 
 
Župan je zaključil razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega 
sveta so nato soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 317: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o kategorizaciji 
občinskih cest v občini Gornja Radgona – skrajšani postopek. 
 
 
K tč. 9: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu »Gornja 
 Radgona – Trate« (skrajšani postopek) 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Igor PIVEC, vodja Oddelka za urejanje in varstvo prostora, 
komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Povedal je, da se predmetna 
sprememba odloka nanaša samo na Dom starejših občanov Gornja Radgona. Odlok o 
zazidalnem načrtu »Gornja Radgona – Trate«, na zemljišču parc. št. 173/4 k.o. Gornja Radgona 
predvideva gradnjo doma za starejše občane neobvezujoče tlorisne oblike, etažnosti P+3, s 
pripadajočimi komunalnimi priključki. Na podlagi obvestila družbe Dom starejših občanov 
Gornja Radgona d.o.o. je razvidno, da je osvojena odločitev, da bo objekt etažnosti P+2 oziroma 
v manjšem delu P+3. Iz pridobljenih projektih pogojev za gradnjo doma za starejše občane je 
razvidno, da bodo malo drugače potekali tudi komunalni vodi. S predlagano spremembo se 
spreminja in dopolnjuje območje v velikosti le 13.630 m2, ne spreminja pa se podrobnejše 
namenske rabe prostora, s sprejetjem odloka pa bo investitorju dana možnost, da bo lahko takoj 
pristopil k pripravi projektne dokumentacije in posledično gradnji objekta in ureditvi tega dela 
mesta Gornja Radgona. Občina Gornja Radgona nima finančnih obveznosti, ki bi nastale zaradi 
sprejema odloka. Po obrazložitvi je predlagal občinskemu svetu, da sprejme odlok v predloženi 
vsebini. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu Gornja Radgona – Trate 
(skrajšani postopek) ter predlaga občinskemu svetu, da sprejme odlok v predloženi vsebini.« 
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Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 318: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu »Gornja Radgona – Trate« – skrajšani postopek 
 
 
K tč. 10: Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona v obdobju 
 januar – junij 2006 
 
Obrazložitev k tej točki je podala Darinka BODANEC, direktorica občinske uprave. Povedala 
je, da Zakon o javnih financah nalaga županu, da mora v mesecu juliju občinskemu svetu 
poročati o polletni realizaciji izvrševanja proračuna, zato se je svetnikom in svetnicam to 
poročilo posredovalo po pošti že v mesecu juliju. Iz poročila je razvidno, da so prihodki 
realizirani v višini 832 mio SIT, kar sicer pomeni 8% zaostajanje za planom. Razlog zaostajanja 
za planom so predvideni prihodki (140 mio SIT) iz nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, 
kateri zapadejo v plačilo v drugi polovici leta. Transferi prihodki so planirani v višini 860 mio 
SIT in realizirani 43%, saj bodo sofinanciranja s strani države in evropskih skladov realizirana v 
drugi polovici leta. Odhodki so realizirani v višini 907 mio SIT in predstavljajo 39% realizacijo 
glede na plan. Za planom zaostajajo investicijski odhodki in transferji, kjer se beleži le 31% 
realizacija predvsem zaradi 60 oziroma 90 dnevnih rokov plačil. Izvirni prihodki KS so v prvem 
polletju realizirani v višini 11,2 mio SIT. Iz proračuna občine je bilo krajevnim skupnostim 
nakazanih 32,3 mio SIT, in sicer za 4,8 mio SIT za delovanje KS in 27,5 mio SIT namenskih 
sredstev za vzdrževanje javnih poti in zimsko službo. Proračunska rezerva za odpravo posledic 
naravnih nesreč je porabljena v višini 261 tisoč SIT za nakup pitne vode za nosečnice in 
dojenčke za območje vodovodnega sistema Segovci. Dolgoročnega kredita se v prvi polovici 
leta še ni aktiviralo, je pa se aktiviral v mesecu juliju in avgustu. Za leto 2006 se pričakuje 
realizacijo prihodkov in odhodkov v višini načrtovanih, zato se občinskemu svetu predlaga, da 
predloženo poročilo obravnava in sprejme. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, 
je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval Poročilo o 
izvrševanju proračuna Občine Gornja Radgona v obdobju januar – junij  2006, se z njim seznanil ter 
predlaga občinskemu svetu, da predloženo poročilo obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Marta NJIVAR, podpredsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s Poročilom o izvrševanju proračuna Občine Gornja 
Radgona v obdobju januar – junij  2006 ter predlaga občinskemu svetu, da predloženo poročilo 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Milan KURBUS, predsednik Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podal mnenje odbora, 
ki se glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval Poročilo o izvrševanju proračuna Občine 
Gornja Radgona v obdobju januar – junij  2006, se z njim seznanil ter predlaga občinskemu svetu, 
da predloženo poročilo obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornja 
Radgona v obdobju januar – junij  2006, se z njim seznanil ter predlaga občinskemu svetu, da 
predloženo poročilo obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
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Dušan ZAGORC, podpredsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Poročilo o izvrševanju 
proračuna Občine Gornja Radgona v obdobju januar – junij  2006, se z njim seznanil ter predlaga 
občinskemu svetu, da predloženo poročilo obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 319: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema Poročilo o izvrševanju proračuna Občine 
Gornja Radgona za obdobje januar – junij 2006. 
 
 
K tč. 11: Sklep o podelitvi občinskih priznanj za leto 2006 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Anton KAMPUŠ, župan Občine Gornja Radgona, zaradi 
opravičene odsotnosti Vilijema Žunkoviča, predsednika Komisije za priznanja, pohvale in 
nagrade. 
 
Razprave ni bilo. Župan je prebral predlog komisije in dal predlog sklepa na glasovanje. Članice 
in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 

 
S K L E P  št. 320: 

 
§ Nagrada akademika dr. Antona Trstenjaka se podeli gospe CILKI DIMEC-ŽERDIN 
§ Zlati grb Občine Gornja Radgona za leto 2006 se podeli gospodu VLADU ROJKU 
§ Srebrni grb Občine Gornja Radgona za leto 2006 se podeli gospodu ANTONU 

MERČNIKU 
§ Bronasti grb Občine Gornja Radgona za leto 2006 se podeli gospe MARICI SIRNIK 
 
 
K tč. 12: Sklep o spremembi sklepa o določitvi ekonomske cene za Vrtec Manka Golarja 
 Gornja Radgona 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, strokovni sodelavec na Oddelku obče 
uprave, proračuna in družbenih dejavnosti v občinski upravi. Povedal je, da je Vrtec Manka 
Golarja Gornja Radgona posredoval občini Gornja Radgona vlogo za izdajo soglasja k 
formiranju oddelkov in sistemizaciji delovnih mest za šolsko leto 2006/2007. V vlogi je 
navedeno, da se število oddelkov v primerjavi s šolskim letom 2005/2006 povečuje iz 17 na 18, 
saj je zaradi povečanega vpisa otrok v enoto Negova potrebno formirati dodatni oddelek. Na 
podlagi navedenega je župan dne 10.07.2006 izdal pozitivno soglasje k formiranju 18 oddelkov 
predšolske vzgoje v Vrtcu Manka Golarja Gornja Radgona za šolsko leto 2006/2007. Dne 
01.08.2006 je vrtec posredoval tudi predlog ekonomske cene za šolsko leto 2006/2007, ki za I. 
starostno obdobje znaša 106.855,00 SIT in za drugo starostno obdobje 72.780,00 SIT. 
Povečanje ekonomske cene v I. starostnem obdobju gre predvsem na račun povečanja stroškov 
dela, ki je od meseca julija 2006 povečan za 819.979,24 SIT (BOD II) mesečno, glede na 
obstoječe zaposlitve. Predlaga se, da bi občina tako kot v preteklem letu tudi v šolskem letu 
2006/2007 staršem otrok I. starostnega obdobja krila razliko v višini 14.826,00 SIT, med osnovo 
za določitev plačila staršev, ki znaša 92.029,00 SIT in polno ekonomsko ceno, ki znaša 
106.855,00 SIT. Trenutno v I. starostnem obdobju starši v povprečju pokrivajo 20,75 % 
ekonomske cene programa, medtem ko razliko v višini 79,25 % po otroku pokriva občina. V II. 
starostnem obdobju starši v povprečju pokrivajo 29,20 % ekonomske cene programa, medtem 
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ko razliko v višini 70,80 % po otroku pokriva občina. Zaradi povišanja ekonomske cene v I. 
starostnem obdobju bo v proračunu Občine Gornja Radgona do konca leta 2006 potrebno 
zagotoviti za cca 1.310.000,00 SIT dodatnih sredstev, prav tako pa se bo povečala obremenitev 
staršev, saj se osnova za določitev plačila staršev povečuje iz 83.208,00 SIT na 92.029,00 SIT. 
V primerjavi z veljavnim sklepom občinskega sveta sprejetem na 20. redni seji občinskega sveta 
z dne 30.06.2005, se v predlogu sklepa spremeni 1. točka, ki določa ekonomsko ceno v prvem in 
drugem starostnem obdobju Vrtca Manka Golarja Gornja Radgona ter osnova za  določitev 
plačila staršev za I. starostno obdobje. Vse ostale točke sklepa ostajajo nespremenjene. Po 
obrazložitvi je občinskemu svetu predlagal, da predlog obravnava in sprejme v predloženi 
vsebini. 
 
Marta NJIVAR, podpredsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval sklep o spremembi sklepa določitvi ekonomske 
cene za Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep v 
predloženi vsebini.« 
 
Župan je nato povabil prisotne k razpravi. 
 
Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta, je povedal, da je kakorkoli gledano vrtec vedno dražji za 
občinski proračun in starše. Dodal je, da absolutno podpira župana ker ni odobril 0,5 pomočnice, 
ki bi zadevo še dodatno podražila. Nato je povedal, da ne podpira povišanja ekonomske cene 
vrtca, kot je že razpravljal pri podobnih točkah v preteklosti. Dobil je tudi nekaj klicev staršev, 
ki so mu povedali, da so zaradi prekinitve delovnega razmerja nekaterim vzgojiteljicam za 
določen čas v poletnem obdobju, bili nekateri otroci prerazporejeni v druge skupine. Skupine pa 
baje vodijo tudi perice in podobni kadri, otroci pa zato več ne želijo hoditi v vrtec – občina pa 
slepo sledi vsem predlogom za povišanje cene, zato bo njegov glas proti temu. 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je vprašal kakšne so cene in standard v vrtcih v 
Avstriji, ker nekateri starši vozijo otroke tudi tja, npr. v vrtec v Bad Radkersburgu. 
 
Župan je zaključil razpravo in povedal, da država glede vrtcev občinam nalaga vedno hujše 
kriterije, denar pa zagotavljajo vedno občine – zato bo te zadeve enkrat v prihodnje potrebno 
rešiti. Nato je dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z 
večino glasov (18 prisotnih, 16 ZA – 2 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 321: 
 
I. V sklepu Občinskega sveta Občine Gornja Radgona št. 64000-02/2005-103, z dne 

30.06.2005, objavljenega v Uradnem glasilu Občine Gornja Radgona lokalni časopis 
Prepih št. 12, o določitvi ekonomske cene, se prva alinea prve točke spremeni tako, da 
glasi:  
Ekonomska cena za I. starostno obdobje znaša 106.855,00 sit. 
Osnova za določitev plačila staršev za I. starostno obdobje je cena v višini 92.029,00 sit. 
Razliko v višini 14.826,00 sit do polne ekonomske cene za I. starostno obdobje, ki znaša 
106.855,00 sit krije občinski proračun. Vse ostale točke sklepa Občinskega sveta 
Občine Gornja Radgona z dne 30.06.2005 ostajajo nespremenjene. 

II. Ta sklep začne veljati z dnem objave v Uradnem glasilu Občine Gornja Radgona – 
lokalni časopis Prepih, uporabljati pa se začne s 1. 9. 2006.  
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K tč. 13: Sklep o spremembi sklepa o imenovanju Občinske volilne komisije Gornja 
 Radgona 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vinko ROUS, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Povedal je, da se s predlaganim sklepom predlaga razrešitev članov in 
namestnikov članov Občinske volilne komisije Gornja Radgona. Član občinske volilne komisije 
g. Jože Zlatnik je zaprosil za razrešitev zaradi zdravstvenih razlogov, g. Janku Kralju preneha 
članstvo zaradi kandidature na občinskih volitvah (podal je odstopno izjavo). G. Jožetu Lebarju, 
ge. Viktoriji Sluga in g. Srečku Hvalecu preneha mandat zato, ker ne uresničujejo volilne 
pravice v občini Gornja Radgona, saj se v tem primeru uporabljajo določbe Zakona o lokalni 
samoupravi, po katerem članom občinskega sveta ali županu preneha mandat, če izgubijo 
volilno pravico v občini. Po določbah 45. člena Zakona o lokalnih volitvah (ZLV) veljajo 
določbe ZVDZ, če ni z ZLV materija urejena. To pomeni, da se uporablja tudi drugi odstavek 
24. člena ZVDZ, da so člani volilnih organov lahko samo osebe, ki imajo volilno pravico. Po 
določbah 5. člena ZLV ima volilno pravico pri občinskih volitvah volivec v občini, v kateri ima 
stalno prebivališče. V praksi se te določbe uporabljajo na način, da so člani občinske volilne 
komisije volivci iz občine, izjema sta predsednik in namestnik predsednika, kjer veljajo 
specialne določbe o poklicu oziroma strokovnem nazivu. V drugem členu se predlagajo novi 
člani in namestniki, ki so vsi podali pisne izjave, da z imenovanjem soglašajo. Komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je na svoji 26. seji, dne 16.08.2006 predlog 
obravnavala in predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep v predlagani vsebini. 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 322: 
 

1. 
V Sklepu o imenovanju Občinske volilne komisije (Uradni list RS, št. 26/2003) se  v 1. točki 
sklepa razrešijo: 
- pod zap. št. 3 Jože Zlatnik, stanujoč Simoničev breg 1, Gornja Radgona – član 

komisije; 
- pod zap. št. 4 Jože Lebar, stanujoč Zgornje Konjišče, Apače – namestnik člana; 
- pod zap. št. 5 Janko Kralj, stanujoč Črešnjevci 81/a, Gornja Radgona – član komisije; 
- pod zap. št. 6 Viktorija Sluga, stanujoča Panonska ulica 18, Gornja Radgona – 

namestnica člana; 
- pod zap. št. 8 Srečko Hvalec, stanujoč Panonska 31, Gornja Radgona – namestnik 

člana. 
2. 

V 1. točki sklepa se pod zap. št. 3  imenuje Bojan ERLIH, Kajuhova 4, Gornja Radgona, 
kot član komisije. 
V 1. točki sklepa se pod zap. št. 4 imenuje Jožica RAVNIKAR, Ob progi 7, Gornja 
Radgona, kot namestnica člana. 
V 1. točki sklepa se pod zap. št. 5 imenuje Majda FERENC, Stavešinski Vrh 27, Spodnji 
Ivanjci, kot članica komisije. 
V 1. točki sklepa se pod zap. št. 6 imenuje Katarina KOCBEK, Rodmošci 8, Gornja 
Radgona, kot namestnica članice. 
V 1. točki sklepa se pod zap. št. 8 imenuje Natali ROŠKAR, Črešnjevci 20, Gornja 
Radgona, kot namestnica članice. 

3. 
Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Gornja Radgona in se 
objavi v Uradnem glasilu Občine Gornja Radgona – lokalni časopis Prepih. 
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K tč. 14: Poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja posrednega proračunskega 
 uporabnika OŠ Apače za leto 2005 
 
Župan je povedal, da k tej točki ne bo uvodne obrazložitve zaradi opravičene odsotnosti 
predsednika nadzornega odbora. Nato je prosil za mnenja in predloge Odbora za proračun, 
finance in premoženjske zadeve. 
 
Dušan ZAGORC, podpredsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Poročilo o izvedbi nadzora 
finančnega poslovanja posrednega proračunskega uporabnika OŠ Apače za leto 2005, se z njim 
seznanil ter predlaga občinskemu svetu, da predloženo poročilo obravnava in sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 323: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s Končnim poročilom nadzornega 
odbora o izvedbi nadzora finančnega poslovanja posrednega proračunskega uporabnika 
OŠ Apače za leto 2005. 
 
 
K tč. 15: Poročilo o izvedbi nadzora finančnega poslovanja posrednega proračunskega 
 uporabnika OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova za leto 2005 
 
Župan je povedal, da tudi k tej točki ne bo uvodne obrazložitve zaradi opravičene odsotnosti 
predsednika nadzornega odbora. Nato je prosil za mnenja in predloge Odbora za proračun, 
finance in premoženjske zadeve. 
 
Dušan ZAGORC, podpredsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval Poročilo o izvedbi nadzora 
finančnega poslovanja posrednega proračunskega uporabnika OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova 
za leto 2005, se z njim seznanil ter predlaga občinskemu svetu, da predloženo poročilo 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 324: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s Končnim poročilom nadzornega 
odbora o izvedbi nadzora finančnega poslovanja posrednega proračunskega uporabnika 
OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova za leto 2005. 
 
 
K tč. 16: Informacija o izvedbi programov športa v občini Gornja Radgona za leto 2005 
 
Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, strokovni sodelavec na Oddelku obče 
uprave, proračuna in družbenih dejavnosti v občinski upravi. Povedal je, da je ta informacija 
pripravljena na podlagi pobude Odbora za družbene dejavnosti. V letu 2005 je občina za 
izvajanje programov športa namenila sredstva v višini 29,5 mio SIT, ki so bila v skladu s 
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pravilnikom razdeljena za namene, ki so podrobneje navedeni gradivu. Na področju interesne 
športne vzgoje predšolskih otrok je bilo v šolskem letu 2004/2005 v program Zlati sonček 
vključenih za 12,9% manj otrok kot v šolskem letu 2003/2004 iz razloga manjše vključenosti 
otrok v vrtec. Na področju interesne športne vzgoje šoloobveznih otrok je bilo v program 
Zlatega sončka vključenih 307 otrok, medalje pa je prejelo med 92 in 97% vključenih otrok. V 
program Krpan je bilo vključenih 257 otrok medalje za izvedbo vseh nalog je prejelo med 74 in 
78% vključenih. V program Naučimo se plavati je bilo vključenih 116 otrok, kar je za 3,6% več 
vključenih otrok kot v šolskem letu 2003/2004. Odlične rezultate so naše šole dosegale na 
šolskih športnih tekmovanjih. Športno vzgojo otrok, usmerjenih v kakovostni in vrhunski šport 
izvaja v občini Gornja Radgona sedem društev kakovostnega športa, v okviru njihovih 
programov pa vključenost narašča. Športno rekreacijo v občini v glavnem izvajajo društva 
malega nogometa, katerih število se iz leta v leto povečuje. Poleg malega nogometa so bili v letu 
2005 iz občinskega proračuna sofinancirani še programi dveh rekreativnih košarkarskih klubov, 
šahovskega društva, teniškega kluba, skate kluba, kinološkega društva ter društva za šport in 
rekreacijo. Glede raznovrstnosti ponudbe rekreativnega športa v občini na področju ženskega 
športa še vedno ni ustrezne ponudbe, saj se le eno društvo ukvarja s športno aerobiko namenjeno 
predvsem ženski populaciji. Nato je naštel še posebne programe določenih društev in nato opisal 
potrebne aktivnosti na področju športnih objektov, kjer se kaže potreba po večnamenskem 
športnem objektu, ki bi bil ustrezen za uporabo društev kakovostnega kot tudi rekreativnega 
športa.  Konec leta 2005 je občinski svet sprejel nov Pravilnik o merilih za sofinanciranje letnih 
programov šport, ki je bil sestavljen s ciljem zagotovitve večje samostojnosti društev pri 
razporejanju sredstev pridobljenih s strani občine ter zmanjšanja administrativnega dela v smislu 
dostavljanja raznih poročil in zahtevkov, prav tako pa je bil pravilnik prirejen specifikam 
posameznih športnih panog, predvsem v smislu formiranja vadbenih skupin. 
 
Marta NJIVAR, podpredsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil z Informacijo o izvedbi programov športa v občini 
Gornja Radgona za leto 2005 ter predlaga občinskemu svetu, da predloženo informacijo 
obravnava in sprejme predloženi sklep.« 
 
Razprave ni bilo. Župan je nato pohvalil vse, ki se v občini trudijo pritegniti mlade k športnim 
aktivnostim. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P  št. 325: 
 
Občinski  svet  Občine Gornja Radgona sprejema Informacijo o izvedbi programov športa 
v občini Gornja Radgona za leto 2005 na znanje. 
 
 
K tč. 17: Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članov in članic občinskega sveta 
 
Župan je v nadaljevanju podal odgovore na vprašanja gospoda Klemenčiča in pobudo gospoda 
Kocbeka. Povedal je naslednje:  
Ø Modernizacija ceste JP 605200, 605240 (Gornja Radgona-Police-Tišič): 

V letošnjem letu se je za modernizacijo te ceste podpisala pogodba z izbranim izvajalcem. 
Izvedba modernizacije te javne poti se bo pričela v Policah pri hiši Tišič v smeri proti Gornji 
Radgoni (po gornji Polički gasi) v dolžini 750 m. Dela bi se morala pričeti v roku enega 
tedna, dokončanje del pa je predvideno do 30.09.2006. 
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S 01.07.2006 je skladno s sprejetim odlokom vzdrževanje vseh cest v občini Gornja 
Radgona prevzela Komunala Radgona, tako da krajevne skupnosti več ne vzdržujejo javnih 
poti. 

Ø Voda, stražnica, stari mejni prehod, nove zaposlitve: 
V letošnjem letu se iz črpališča Podgrad pije dobra voda, v črpališču Segovci pa vsebnost 
nitratov še vedno presega mejo. V enoti vrtca v Apačah se je zmontiralo čistilni filter, tako 
da tam otroci lahko pijejo ustrezno pitno vodo. 
Za stražnico v Gornji Radgoni obstaja strateški investitor, nakup se pa predvideva v 
prihodnjih letih. Na tem mestu bi potem morda zrasel mali poslovno-trgovski center. 
Nepremičnine starega mejnega prehoda so v lasti države, ki z njimi razpolaga. Nepremičnine 
bodo ponujene v odprodajo, ko bo odmerjena nova cesta. 
Glede novih zaposlitev je povedal, da je pred tem mandatom nezaposlenost v občini bila 
okrog 25 %, zdaj pa znaša okrog 12 %. Pri tem pa si on kot župan ne lasti nič več zaslug kot 
vsi ostali, ki so k temu prispevali. 

Ø Pobuda za postavitev ogledal v Lomanošah za varno vključevanje na glavno cesto G1-3: 
To pobudo se bo skušalo čimprej realizirati, da se bo zagotovilo lažje in bolj varno 
vključevanje na magistralno cesto G1-3. 

 
 
K tč. 18: Informacija o opravljenih aktivnostih župana med sejama 
 
Župan je na kratko naštel in opisal najnovejša in najpomembnejša dogajanja, ki so bila med 
prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta. 
 
Izkoriščanje bioplina v Podgradu 
Potekajo pogajanja za izkoriščanje bioplina v Podgradu. V pripravi so že idejne zasnove, 
aktivnosti pa vodi lastnik MIP d.d..  
 
Pričetek celovite obnove grada Negova in pristave 
Izvedena je bila postavitev temeljnega kamna k celoviti obnovi gradu Negova in pristave, z deli 
pa se je pričelo. 
 
Ostala zanimiva dogajanja 
- Pričelo se bo z gradnjo Escade, kar bo velik korak naprej za občino in regijo, že samo iz 

vidika novih zaposlitev. 
- Za Dom starejših občanov Gornja Radgona se je od ministrstva pridobila koncesija, 

aktivnosti za gradnjo pa tečejo naprej. 
- Pred pričetkom lokalnih volitev bo še v občini nekaj otvoritev, na katerih je zaželena čim 

večja udeležba članic in članov sedanjega občinskega sveta, ki so k temu tudi prispevali. 
 
Nato je omenil, da je pred kratkim dobil v pregled novi predlog Zakona o financiranju lokalnih 
skupnosti, v katerem piše, da se bo 1,5 % proračuna namenilo tistim občinam, ki se bodo 
združile. 3 % pa se bo namenilo tistim občinam, ki bodo združile svoje službe. To seveda 
povzroča majhno zmedo, ker si je država na eni strani prizadevala cepitev občin, na drugi strani 
pa ima tendenco združevanja, ki ga celo financira. 
 
 
Zahvale in zaključne misli ob izteku mandata 
Župan se je vsem članicam in članom občinskega sveta iskreno zahvalil za odlično sodelovanje. 
Zahvalil se je tudi vsem komisijam in odborom za kvalitetno delo, ki so na svojih sejah tekoče 
zadeve podrobno strokovno obravnavali in s tem naredili veliko delo. Zahvalil se je tudi 
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občinski upravi, ki ima strokovno znanje in ga je tudi koristila, seveda pa je možno delati še 
boljše. Zahvalil se je tudi zunanjim sodelavcem, ki so mu velikokrat stali ob strani in mu 
pomagali. Zahvalil se je tudi sredstvom javnega obveščanja, ki so korektno in pošteno poročali o 
dogajanjih na sejah občinskega sveta in v občini nasploh. 
 
Doseženih uspehov si ne lasti sam kot župan, ker se lahko uspehi dosežejo le v dobri skupini, 
zato gre za skupne uspehe. Uspehi so vidni na področju gospodarstva kot tudi na kulturnem 
področju, ker se je preko velikih prireditev promoviralo občino. 
 
V tem mandatu so se ustanovile tri nove perspektivne občinske firme, in sicer Podjetniško 
razvojna agencija Gornja Radgona, Komunala Radgona d.o.o. in Dom starejših občanov Gornja 
Radgona d.o.o., na katere je kot župan ponosen. 
 
 
Župan je nato ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan, zato se je članicam in članom občinskega 
sveta zahvalil za prisotnost in sodelovanje ter ob 17.40 zaključil 28. redno sejo občinskega 
sveta. 
 
 
ZAPISAL:                   SEJO VODIL: 
Boštjan FLEGAR, l.r.     ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA: 
                   Anton KAMPUŠ, l.r. 
 


